
Tvedestrand kommune Møteprotokoll

Utvalg: Formannskap
Møtested: Kommunehuset, møterom Byssa
Dato: 22.12.2015
Tid: 14:00

Faste representanter som møtte:

Jan Dukene Leder TTL
May Britt Lunde Representant AP
Morten Foss Representant SP
Torleif Haugland Representant KRF
Jan Wilhelm Nævestad Representant TTL
Kirsten Lorenz Hegland Representant AP
Marianne Landaas Representant H

Faste representanter som hadde forfall:

June Anette Marcussen Nestleder V
Anne Killingmo Representant FRP

Vararepresentanter som møtte:

Ole Goderstad Vararepresentant H
May-Lill Skjeggedal Vararepresentant TTL

Fra administrasjonen møtte:

Pål Frydenberg Rådmann
Svein O Dale Enhetsleder Plan,miljø og eiendom
Andreas G. Stensland Rådgiver Plan,miljø og eiendom
Anton Thomassen Enhetsleder Teknisk drift



Saksliste

Saksnr Innhold

PS 1/16 Utvikling av Grenstøl Næringspark - Utbyggingsavtale med Statens vegvesen

PS 2/16 Referat og drøftingssaker

Tvedestrand, 22.12.2015

Svein O Dale

Møtesekretær 



PS 1/16 Utvikling av Grenstøl Næringspark - Utbyggingsavtale med 
Statens vegvesen

Rådmannens forslag til vedtak

Tvedestrand formannskap godkjenner fremlagt avtale av 16.12.2015, med tilleggstekst av 
samme dato for punktet i avtalen om gjennomføring av arbeidene. Avtalen kan signeres av 
ordfører. 

Formannskapet bes holdt løpende orientert om fremdriften i arbeidet, og det må fremlegges sak 
med forslag til bevilgningsvedtak i kommunestyret etter at anbudskonkurranse har vært avholdt. 

Saksprotokoll i Formannskap - 22.01.2016 

Behandling

Jan W. Nævestad stilte spørsmål ved om økte overvannsmengder fra bekken ned til Tjenna var 
tilstrekkelig belyst. Administrasjonen svarte at det er tema i konsulentrapporten, men vil 
kvalitetssikre dette ytterligere.

Jan W. Nævestad bad om at Ramsdalen i Grenstøl ble benevnt “Ramsdalen Vest” for å unngå 
forveksling med Ramsdalen ved Lyngmyr.

Marianne Landaas spurte om siste avsnitt under punktet om “administrasjonshonorar /rigg-
kostnader” var korrekt. Avsnittet lyder: “Kommunen sin andel av kostnadene er inkludert i 
endelig pris for næringsarealene. Disse kommer til utbetaling 30 dager etter overtagelse av 
næringsområdene.”

Administrasjon er enig at denne setningen henger igjen fra en tidligere versjon av avtalen og 
skal utgå. Etter møtet har administrasjonen også fått denne forståelsen bekreftet fra veivesenets 
side.

Rådmannens forslag til vedtak, med endringen påpekt fra Marianne Landaas, ble enstemmig 
vedtatt.

Vedtak

Tvedestrand formannskap godkjenner fremlagt avtale av 16.12.2015, med tilleggstekst av 
samme dato for punktet i avtalen om gjennomføring av arbeidene. Siste avsnitt under punktet i 
avtalen om “Administrasjonshonorar/riggkostnader” utgår.  Avtalen kan signeres av ordfører. 

Formannskapet bes holdt løpende orientert om fremdriften i arbeidet, og det må fremlegges sak 
med forslag til bevilgningsvedtak i kommunestyret etter at anbudskonkurranse har vært avholdt. 



PS 2/16 Referat- og drøftingssaker

IKT  
Flere av representantene påpekte at de ikke fikk opp tilsendte saksdokumenter på Ipaden. 
Rådmannen lovte å ta dette videre med DDØ, og det skal dessuten gjennomføres opplæring i 
bruk av IKT- verktøyene.

Tilsynsrapport 
Rådmannen orienterte om tilsynsrapporten fra fylkesmannen om Tvedestrand og Vestre 
Sandøya skole. Det vil bli gitt en tilbakemelding til formannskapet om fremdriften i å rette opp 
lovbruddene(avvikene).

Englegård 
Jan W. Nævestad spurte om innholdet i kommunens kontakt med de nye eierne av Englegård, og 
ordfører redegjorde for dette.


